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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2016/17:342 Uttalande om att EU bör köpa upp och skrota vapen på 
Balkan

I Helsingborgs Dagblad den 15 november 2016 intervjuades statsrådet Anders 
Ygeman om de mord som nyligen skett i Malmö.

I intervjun anger statsrådet Ygeman att tillgången till och inflödet av vapen är 
ett problem som måste adresseras och stävjas. Han säger därefter: ”Jag tror 
också att EU bör köpa upp och skrota de vapen som är på drift på Balkan. – – – 
EU måste vara med och finansiera uppköpen av de vapenöverskott som finns 
där.”

EU skulle därmed med skattepengar köpa illegala vapen som finns på Balkan 
och direkt stödja kriminella nätverk som ägnar sig åt vapenförsäljning. Jag 
anser att uttalandet är ogenomtänkt, och jag behöver mer information för att 
förstå hur statsrådet och regeringen tänker.

Mina frågor till statsrådet med anledning av de svar statsrådet har avgivit i 
intervjun blir därför följande:

Är det statsrådets och regeringens avsikt att, i enlighet med statsrådets uttalande 
i intervjun, initiera åtgärder som syftar till att EU för skattepengar ska köpa upp 
och skrota vapen som är på drift på Balkan, och, om så är fallet, vilka åtgärder 
ämnar statsrådet då vidta, och har en konsekvensanalys gjorts för att 
underbygga detta beslut?

………………………………………

Anders Hansson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-11-17
Besvaras senast
2016-11-23 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

David Carvajal


